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Protokół nr XXXIII/2022 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 29 listopada 2022 r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1350. 
Podjęto uchwały od nr XXXIII/287/2022 do nr XXXIII/294/2022. 
 
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXXIII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie 
listy obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Po czym poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Dariusza Struka.    
 
Ponadto Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie § 18 ust.5 Statutu Powiatu 
Ostródzkiego, Zarząd Powiatu wnioskuje o rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt 
nr 9 w brzmieniu:  
„9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody  
na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu 
Ostródzkiego.” 
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Zarządu Powiatu  
o rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt nr 9. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
„Za” zmianą porządku obrad w powyższym zakresie  opowiedziało się 21 radnych. 
Protokół głosowania radnych w sprawie rozszerzenia porządku obrad o nowy punkt  
nr 9, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że Rada dokonała zmiany porządku obrad, gdyż wniosek 
uzyskał bezwzględną większość ustawowego składu Rady i dodała, że dotychczasowe 
punkty od nr 9 do 10 otrzymały numerację od 10 do 11.  
 
Więcej uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2038. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
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4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2022 roku przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Ostródzkiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z dróg i ich przechowywanie obowiązujących w 2023 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 
Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania polegającego na zimowym 
utrzymaniu odcinków dróg powiatowych przebiegających w poprzek dróg 
krajowych S7 i dk16. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody  
na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu 
Ostródzkiego. 

10. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag do protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu z dnia 5.10.2022 r. nie zgłoszono.  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXII sesji Rady Powiatu. 
Protokół  głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXII sesji Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
W trakcie posiedzenia do obrad dołączyła radna Agnieszka Michalak. 
 

Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2022-2038. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/287/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2038 została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/288/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  
na realizację których w 2022 roku przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/289/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2022 roku 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie „Rocznego 
programu współpracy Powiatu Ostródzkiego z Organizacjami Pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2023”. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Radny Zabłocki poinformował, że stowarzyszenia, w których jest członkiem nigdy w tej 
kadencji nie otrzymały pomocy finansowej z powiatu, w związku z tym zaproponował, 
aby zorganizować spotkanie z radą powiatu organizacji pozarządowych,  
aby przedstawiciele poszczególnych stowarzyszeń mogli poznać przewodniczącego 
tej rady oraz zapoznać się z możliwościami pozyskania środków finansowych  
z powiatu. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że nie ma czegoś takiego jak rada powiatu organizacji 
pozarządowych i dodał, że radny ma chyba na myśli komisję, która weryfikuje wnioski 
organizacji. Po czym poinformował, że to organizacje składają propozycje działań, 
które maja być ujęte w programie, a powołana do tego komisja je weryfikuje. Dodał,  
że każda organizacja ma takie same prawo do złożenia propozycji, jak i możliwości 
pozyskania środków finansowych. 
 
Radny Zabłocki poinformował, że jako stowarzyszenie nigdy nie otrzymali informacji  
o możliwości złożenia wniosku. Dodał, że chcieliby, aby powiat wspierał ich finansowo 
przy organizacji różnych uroczystości.  
 
Radna Dakowska poinformowała, że procedury dotyczące składania ofert na zadania 
od lat są takie same oraz że Rada Organizacji Pozarządowych nie przyznaje środków, 
a jest jedynie kompetentna w proponowaniu i zbieraniu zadań. Dodała,  
że przygotowana baza zadań jest weryfikowana, ustalana i na nią znajdują się 
pieniądze w budżecie, a następnie ogłaszany jest konkurs ofert na konkretne zadania.  
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Radny Struk stwierdził, że informacje o możliwości pozyskania środków finansowych 
przez organizacje pozarządowe powinny być umieszczone na stronie Starostwa  
i być bardziej wyartykułowane, tak aby nowopowstałe organizacje mogły do tych 
informacji dotrzeć. 
 
Radny Waszczyszyn zapytał kto decyduje o przydzieleniu dotacji dla poszczególnych 
organizacji. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że powołuje się komisję, która rozpatruje oferty organizacji,  
a następnie Zarząd zatwierdza wyniki postępowania konkursowego. 
 
Radna Dakowska dodała, że radni nie przyznają pieniędzy dla organizacji 
pozarządowych, tylko ustalają kwotę, która w ramach konkursu będzie przyznawana. 
Wyjaśniła, że organizacje przedstawiają propozycje zadań, które chcieliby realizować. 
Następnie wybiera się zadania do realizacji, ogłasza konkurs i powołuje komisję 
konkursową. Poinformowała, że wszelkie informacje w tej sprawie znajdują się  
na stronie powiatu. Po czym dodała, że z wybraną organizacją podpisywana jest 
umowa, która uwzględnia zasady przestrzegania realizacji określonego zadania oraz 
wydatkowania przyznanych środków. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/290/2022 w sprawie „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Ostródzkiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2023” została podjęta 21 głosami „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie 
obowiązujących w 2023 r.  
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/291/2022 w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów  
za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie obowiązujących w 2023 r. została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/292/2022 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  
na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
zadania polegającego na zimowym utrzymaniu odcinków dróg powiatowych 
przebiegających w poprzek dróg krajowych S7 i dk16. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/293/2022 w sprawie przyjęcia zadania polegającego na zimowym 
utrzymaniu odcinków dróg powiatowych przebiegających w poprzek dróg krajowych 
S7 i dk16 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy  
z operatorem na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu 
Ostródzkiego. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Radny Struk zapytał czy wykaz miejscowości w ustalonych liniach komunikacyjnych 
można jeszcze zmienić, gdyż radni z tereny Łukty chcieliby rozszerzyć ten wykaz  
o miejscowości Tabórz, Plichta, Dąg i Molza. 
 
Pan Starosta poinformował, że to na prośbę Wójta Gminy Małdyty w uchwale 
wprowadza się dodatkowe linie, które nie były ujęte w poprzedniej uchwale i dodał,  
że nie ma żadnego problemu, aby jeszcze dokonać zmian w tym zakresie. 
 
Radny Purzycki dopytał czy przewoźnik nie będzie robił problemu z dojazdem  do tych 
miejscowości w Gminie Łukta, które nie zostały ujęte w uchwalanym wykazie linii 
komunikacyjnych. 
 
Pan Starosta stwierdził, że nie ma takiego niebezpieczeństwa. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXIII/294/2022 w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy z operatorem na świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu 
Ostródzkiego została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Kolejnym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

Następnym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Struk wyraził zadowolenie ze spotkania z Presem Szpitala, które odbyło się  
na komisjach przedsesyjnych i zaproponował, aby takie spotkanie zorganizować także 
na sesji, aby mieszkańcy mogli zapoznać się z planami inwestycyjnymi Szpitala oraz 
tym co zostało już w nim zrobione, bo jest się czym pochwalić. Po czym dopytał  
w jakiej technologii zostanie wykonana nowa część Szpitala. Poruszył także kwestię 
odśnieżania dróg powiatowych i dodał, że należy przyjrzeć się firmie, która się tym 
zajmuje, gdyż według niego nienależycie wykonuje obowiązki, więc może należałoby 
zerwać z nią umowę albo bardziej egzekwować jej zapisy. 
 
Pan Starosta, odpowiadając radnemu Stukowi, poinformował, że nowe skrzydło 
Szpitala o powierzchni ponad 2 tys. m2 będzie budowane w technologii szkieletowej, 
czyli drewnianej. Dodał, że wykonawcą jest prężnie działająca firma z Gdańska, która 
posiada wszystkie atesty do budowy obiektów w tej technologii i nie ma tu żadnego 
zagrożenia. Ponadto wyraził nadzieję, że już za jedenaście miesięcy będziemy 
otwierać piękny i nowoczesny budynek. Następnie odnosząc się do kwestii 
odśnieżania poinformował, że rzeczywiście były z tym problemy. Poinformował,  
że powiat nie posiada własnych piaskarek i zadanie to zlecone jest firmie zewnętrznej, 
a zerwanie umowy z firmą jest niemożliwe, bo nie ma innej, która mogłaby  
to zadnie realizować, dlatego też trzeba egzekwować zapisy przewidziane w umowie.     
 
Radny Waszczyszyn poprosił, aby Prezes Szpitala wraz z Radą Nadzorczą pojawili 
się na sesji i zaprezentowali radnym oraz mieszkańcom powiatu, aby zainteresowani 
mogli się zapoznać z nimi i z ich kompetencjami oraz żeby wiedzieli kto zawiaduje 
szpitalem, odpowiada za niego i dba o ich zdrowie. Następnie stwierdził,  
że to pandemia uratowała ten szpital i to dzięki niej w jakiś sposób placówka 
podbudowała się i funkcjonuje na takim poziomie, a nie innym. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Waszczyszyna, poinformował,  
że to właśnie m.in. radny wnioskował o zorganizowanie spotkania z Prezesem Szpitala  
w celu przedstawienia sytuacji placówki, a nie pojawił się na komisji. Stwierdził,  
że w spotkaniu uczestniczyła większość radnych i było ono bardzo owocne  
i potrzebne. Dodał, że jeśli jest taka potrzeba wynikająca z opinii radnych  
to Prezes Szpitala, jak i Rada Nadzorcza w każdej chwili mogą przyjść na sesję.  
Poinformował również, że szpital prowadzony jest najlepiej jak to możliwe  
oraz że takich rezultatów, jak i kadry, którą szpital ma w tej chwili, nie było w historii. 
Dodał, że w ciągu jednej kadencji w szpitalu zostanie zainwestowanych 33 mln zł,  
co jest ogromnym skokiem cywilizacyjnym i poniekąd wynika to z pandemii,  
ale w głównej mierze jest to zasługa osób zatrudnionych w szpitalu i tych, którzy 
nadzorują jego pracę. Stwierdził, że okres pandemii dla naszego szpitala był bardzo 
ciężki, bo w tym czasie trzeba było podejmować trudne decyzje, ale był także bardzo 
istotny, bo placówka zapewniała bezpieczeństwo nie tylko dla naszego województwa. 
Dlatego też dodał, że trzeba się szczycić tym, że szpital rozwijał się w tym czasie,  
a nie doszukiwać jakiejś złej strony szpitala.  
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Radny Waszczyszyn, odpowiadając Panu Staroście, poinformował, że chodziło  
mu o medialne zaprezentowanie się Prezesa Szpitala i Rady Nadzorczej. Dodał,  
że nie uczestniczył w posiedzeniu komisji, bo nie ma takiego obowiązku, gdyż nie jest 
członkiem żadnej z nich. Następnie wyjaśnił, że docenia to jak szpital się rozwinął  
oraz że ma perspektywy rozwoju oraz odpowiednią kadrę, która za to odpowiada.  
Po czym ponownie zaapelował, aby Prezes Szpitala wraz z Radą Nadzorczą 
zaprezentowali się na sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Waldemar Gazda, korzystając z obecności  
Pani Małgorzaty Ostrowskiej Dyrektor ZDP w Ostródzie, zapytał o aktualny etap 
realizacji budowy rond ostródzkich. 
 
Pani Małgorzata Ostrowska Dyrektor ZDP w Ostródzie poinformowała, że na chwilę 
obecną robiona jest dokumentacja na rondo Grunwaldzka–Drwęcka, a jeśli chodzi  
o pozostałe ronda, czyli koło Netto i Olsztyńska-Mickiewicza to specyfikacja  
jest już na ostatnim etapie przygotowania i będzie można ogłaszać przetarg. 
 
Radny Orzechowski, odnosząc się do kwestii wyboru technologii szkieletowej  
przy rozbudowie szpitala, zapytał na ile lat szacowana jest trwałość tej rozbudowy.  
Po czym stwierdził, że warto poszukać takiego rozwiązania, które byłoby zarówno 
optymalne pod względem finansowym, jak i pod względem trwałości tej inwestycji.   
 
Pan Starosta wyjaśnił, że nikt nie będzie szukał żadnego rozwiązania, bo jest  
po przetargu i umowa została już podpisana i w przyszłym tygodniu wykonawca 
rozpocznie realizację zadania. 
 
Radny Zabłocki poinformował, że Szpital w Morągu jest w kategorii szpitali sieciowych. 
Dodał, że obejście szpitala wymaga modernizacji, której koszt został wyceniony  
na 8 mln zł, dlatego też zwrócił się z apelem do Pana Starosty, Przewodniczącej Rady 
Powiatu oraz radnych, aby udzielać tej placówce jak największej pomocy finansowej. 
 
Następnie Przewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły pisma  
z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego informujące o udzieleniu  Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Małdytach dotacji  
w wysokości 50 000 zł, przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. „Zajezierze, 
kościół pw. św. Piotra i Pawła: prace konserwatorskie ściany wschodniej, sufitu  
i kruchty – etap III” oraz Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Antoniego z Padwy  
we Florczakach dotacji w wysokości 60 000 zł, przeznaczonej na pokrycie kosztów 
zadania pn. „Florczaki, kościół pw. św. Antoniego: kontynuacja usuwania skutków 
pożaru, konserwacja ołtarza prawego bocznego z kościoła w Stoczku Klasztornym  
i montaż w miejsce spalonego ołtarza głównego”. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXIII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 
 


